
Zápis z 14. zasedání Akademického senátu FIS, 
konaného dne 20. května 2020 

 

Přítomni:  Berka, Bílková, Buchalcevová,  Kaspříková, Langhamrová, Lutovský, Palát, 

Pavlíček,  Ptáčková, Radváková, Řezanková, Skočdopolová, Staněk, Vondra 

Omluveni: Dolejš, Potančok, Sixta 

Hosté: Fischer (děkan), Vltavská (proděkanka), Doucek (proděkan), Chlapek (proděkan) 

Zasedání probíhalo on-line formou přes MS Teams, v týmu AS FIS, a bylo nahráváno. Záznam 

je archivován na školních serverech MS Stream. 

O jednotlivých bodech programu hlasovali členové AS FIS postupně tak, že se připojili 

s kamerou a mikrofonem, aby bylo průkazné, že hlasují osobně. 

Schválený program: 

1. Návrh Výroční zprávy o činnosti Fakulty informatiky a statistiky Vysoké školy ekonomické 
v Praze za rok 2019 

2. Návrh Dodatku č. 2 k podmínkám přijímacího řízení na bakalářské studium FIS na 
akademický rok 2020/21 

3. Různé 
 

Na úvod předsedkyně a místopředseda AS FIS přivítali účastníky, seznámili je s tím, jak bude 

probíhat hlasování a byli zvoleni skrutátoři (A. Pavlíček, A. Buchalcevová) a odsouhlasen 

program jednání AS FIS. Následovalo jednání senátu dle navrženého programu.  

Bod 1 

Děkan fakulty představil Výroční zprávu o činnosti Fakulty informatiky a statistiky Vysoké školy 

ekonomické v Praze za rok 2019. 

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje Výroční zprávu o činnosti Fakulty 

informatiky a statistiky Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2019. 

Hlasování: pro: 14 proti: 0  zdržel se: 0 

Bod 2 

Děkan fakulty představil důvody pro druhý termín přijímacích zkoušek.  

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje Dodatek č. 2 k podmínkám přijímacího řízení 

na bakalářské studium FIS na akademický rok 2020/21 

Hlasování: pro: 14 proti: 0 zdržel se: 0 

Bod 3 

Děkan informoval, že do studijního programu Data Analytics byl na základě podnětu AS FIS 

přidán předmět Ekonomie. 

Děkan informoval o tom, že distanční forma ověřování znalostí může přinášet nové formy 

nečestného jednání studentů organizovaného typu (facebookové skupiny pro podvádění při 

testech, vypracovávání testových prací někým jiným, …). K takovémuto jednání má pan 

děkan nulovou toleranci. Tyto prohřešky již řeší disciplinární komise. 

Dále pan děkan vyslovil poděkování akademické obci za dobré zvládání současné krize. 

Senátorka Radváková vznesla dotaz k on-line nahrávání přednášek s tím, zda se nejedná o 

porušení autorského zákona. Proděkan Chlapek sdělil, že by toto měli kontrolovat sami 

přednášející. Senátor Vondra objasnil, že právně se jedná o poměrně složitou záležitost, 

např. je možnost i pozdějšího odvolání původně uděleného souhlasu.  



Senátorka Řezanková připomenula nutnost přípravy voleb do AS FIS na další volební 

období. Senátor Lutovský vznesl připomínku, že pokud bude trvat výjimečný stav, bylo by 

vhodné přihlédnout k možnosti on-line hlasování. 

Poznámka: Dle platného volebního řádu je volby potřeba vyhlásit do 10. 9. 2020. 

 

Zapsal: Pavlíček     Za správnost: Langhamrová 

 

Předpokládaný termín příštího zasedání AS FIS:  bude oznámen. 


